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Finansborgarrådet 
Karin Wanngård 

Vädjan rörande Älvsjö stadsdelsnämnd (SDN21) 

Nedanstående gruppledare i Älvsjös stadsdelsnämnd vänder sig till 

finansborgarrådet med en vädjan rörande SDN 21, vilket går ut på 

att vi och Älvsjös medborgare är ytterst angelägna att SDN 21, 

tillåts att finnas kvar i sin självständiga form. 

 

Vi har både kapacitet för, och behov av ett större befolknings- 

underlag. Efter diskussioner mellan nämnd och förvaltning har vi 

kommit fram till en lämplig lösning som går ut på att de territoriella 

gränserna justeras, likt den tidigare sociala 

distriktsnämnden 11 och Brännkyrka församlings gränser.  

 

Det skulle innebära att Fruängen och Östberga införlivas med 

Älvsjö SDN. Det är vår mening att detta skulle vara till fördel för 

berörd befolkning och ge en bättre befolkningsbalans mellan 

stadsdelarna. 

 

 

………………………  

Karl Bern (FP)  

 

 

……………………………  

Olle Andretzky (M)  

 

 

……………………………  

Evy Kjellberg (C)   


